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خبر امام سجاد)ع(: »کشته شدن عادت ما و شهادت کرامت ماست.«
دنیای هوادار یاد و خاطره شهدا به ویژه شهدای استان قزوین  را گرامی می دارد

گزارش

»دبیر کمیته علمی کشوری مبارزه با کرونا«: 

درخواست کمیته علمی برای 
افزودن »قرص ضد کرونا«
به لیست دارویی کشور

دکتر حمیدرضا جماعتی در حاشیه جلسه کمیته علمی 
کشوری مبارزه با کرونا، گفت: داروی »پکسلووید« ۷۰ تا ۸۰ 
درصد اثربخشی در افرادی که ریسک فاکتور دارند، نشان داده 
به این صورت که اگر در پنج روز اول ابتلا به بیماری تجویز 
شود، می تواند از بستری و مرگ و میر جلوگیری کند. بنابراین 
مصوبه کمیته علمی به این صورت بود که به سازمان غذا و 
دارو پیشنهاد دهیم تا پکسلووید را  به لیست داروهای کشور 
اضافه کند تا در صورتیکه انجام مطالعات بیشتر؛ اگر ما با 
پیک های کرونا مواجه بودیم، اقدامات سنتز و ساختش در 
کشور آماده شده باشد و مورد تایید سازمان غذا و دارو باشد. 
بر این اساس اگر خواستیم به صورت مطالعات بالینی در 
بیماران و به صورت پژوهش آن را مورد ارزیابی قرار دهیم 
یا مطالعاتی از سایر کشورها آمد که این دارو را به عنوان 
یک داروی ضد کرونای خوراکی تایید مجدد کرد، بتوانیم بر 
اساس پروتکل هایی که مورد نظر است، آن را برای بیماران مان 

استفاده کنیم.
اُمیکرون  بیماریابی  و  ردیابی  وضعیت  درباره  جماعتی 
درباره  بیماری،  ردیابی  و  پیگیری  گفت:  نیز،  کشور  در 
ویروس هایی مورد ارزیابی قرار می گیرد که زمان تکثیرشان 
بیش از یک هفته است، اما از آنجایی که زمان تکثیر یا 
نظر  از  است، عملا  روز  تا سه  اُمیکرون، ۱.۵  دوبل شدن 
سازمان بهداشت جهانی و مجامع علمی ردیابی و پیگیری 
انجام  نمی شود، بلکه  آن شاید خیلی عملیاتی نیست و 
عمدتا بر اساس علایم بیماری و درگیری ها، پیگیری ها و 

تست انجام  می شود.
وی درباره واکسیناسیون سنین زیر ۱۲ سال گفت: بحث دز 
سوم واکسن اکنون برای افراد بالای ۱۸ سال مطرح است. در 
سنین ۱۲ تا ۱۸ سال هم مانند بالغین باید واکسیناسیون شان 
را کامل کنند. پیشنهاد درباره واکسیناسیون افراد ۵ تا ۱۱ سال 
از سوی کمیته علمی داده شده و اگر مصوب شود، کار انجام 
می شود. بهترین واکسن هم در دسترس ترین واکسن است. 
آنچه که اکنون مورد نظر برای تصویب است، واکسن سینوفارم 
و پاستوکووک است که تاییدیه های لازم را هم از سازمان غذا 

و دارو برای این رده های سنی دارد.
جماعتی در ادامه درباره وضعیت انتشار اُمیکرون در کشور 
و سن ابتلا به این سویه، گفت: باتوجه به اینکه ۳۴ مورد 
تایید شده در استان های مختلف پراکنده بوده اند، شاید هنوز 
الگوی خاصی برای انتشار متصور نیستیم. اگرچه ما از نظر 
مطالعات اپیدمیولوژی اعلام می کنیم که یک مورد معادل 
تعداد زیادی و شاید معادل بیش از ۱۰ مورد است. منتها بر 
اساس ارزیابی که ما انجام میدهیم، تعداد۳۴ مورد گزارش 
شده وگرنه میزان ابتلا به اُمیکرون در کشور خیلی بیش از 

این ها است.
وی افزود: امُیکرون عمدتا در افراد جوان تر دیده شده است، 
اما هنوز تاییدی نداریم که نشان دهد این سویه در بین 

دانش آموزان شیوع پیدا کرده است.
جماعتی درباره بحث تعطیلی مدارس نیز گفت: بارها اعلام 
کرده ایم که زمانی بازگشایی مدارس از نظر کمیته علمی 
مورد قبول است که پروتکل های بهداشتی را به طور کامل 
رعایت کنند که این وظیفه وزارت آموزش و پرورش و اولیای 
مدارس است که این ارزیابی را داشته باشند تا واقعا در 
سطح مدارس و دانشگاه ها پروتکل های بهداشتی رعایت 
شود. اگر این پروتکل ها انجام  نشود،می تواند عاملی باشد 
برای اینکه با پیک بعدی اُمیکرون در کشور مواجه باشیم. 
باتوجه به اینکه اُمیکرون بیشتر در افراد جوان، نوجوان و 
اطفال به میزان زیاد نسبت به نوع دلتا دیده میشود و شیوع 
بسیار بیشتر بوده و می تواند یک منشأ برای ایجاد پیک 

بعدی در کشور باشد.
دلمیکرون  گفت:  نیز  دلمیکرون  کرونای  بحث  درباره  وی 

سویه ای قوی و قدرتمند است که بیشتر تئوریک است. 

تامین  و  کار  روابط  کارشناس  قربانی  اکبر 
اجتماعی درباره اشتغال دوباره بازنشستگان 
اظهار کرد: فردی که بعد از بازنشستگی مجدد 
شاغل می شود باید این موضوع را به سازمان 
مستمری  بعد  کند  اعلام  اجتماعی  تامین 
دریافتی اش قطع می شود و از زمانی که که 
به سر کار جدید می رود کارفرمای جدید باید 
او را بیمه کند هر وقت که کارفرمای جدید 

ترک کار او را اعلام کند مستمری قبلی با احتساب افزایش سال هایی که مجدد کار کرده 
و بیمه رد کرده است به او داده می شود و مبلغ مستمری او افزایش پیدا خواهد کرد.

البته اگر فرد بازنشسته اشتغال مجدد خود را به سازمان تامین اجتماعی اعلام کند و 
مستمری او قطع خواهد شد اگر اعلام نکند و سازمان متوجه نشود حقوق بازنشستگی 

او هم قطع نخواهد شد.
بر اساس  بند )١٥( ماده )٢( قانون تأمین اجتماعی مستمری بازنشستگان با اشتغال به 
کار مجدد آن ها از تاریخ شروع به کار متوقف و زمان ترک کار پس از تجدید محاسبه 

مجددا مستمری به آن ها پرداخت خواهد بود.

سردار مجید کریمی رئیس پلیس مبارزه با مواد 
مخدر فرماندهی انتظامی جمهوری اسلامی 
ایران از کشف بیش از ۳ تن ماده مخدر تریاک 
و شیشه طی ساعات گذشته، خبر داد. سردار 
مجید کریمی رئیس پلیس مبارزه با موادمخدر 
فرماندهی انتظامی جمهوری اسلامی ایران در 
گفتگویی اظهار کرد: طی ۲۴ ساعت گذشته 
با اشرافیت اطلاعاتی و اقدامات عملیاتی در 

سه استان کشور، همکارانم در درگیری و عملیات تعقیب و گریز فروشندگان موادمخدر 
موفق به کشف ۳ تن و ۳۰۰ کیلوگرم ماده مخدر تریاک و همچنین کشف ۲۹۳ کیلوگرم 
ماده مخدر شیشه شدند. رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر فرماندهی انتظامی جمهوری 
اسلامی ایران در ادامه خاطر نشان کرد: موادمخدر مذکور در استان های فارس، سیستان 
و بلوچستان و یزد کشف شدند. به گفته سردار کریمی رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر 
فرماندهی انتظامی جمهوری اسلامی ایران، طی این اقدام عملیاتی در سه استان کشور، 
۶ نفر از فروشندگان عمده موادمخدر دستگیر و ۴ دستگاه خودرو سبک و سنگین متهمان 

نیز در محل توقیف شدند.

»کارشناس روابط کار و تامین اجتماعی« پاسخ داد:

آیا بازنشستگان می توانند 
مجدد کار کنند؟

»رئیس پلیس مبارزه با موادمخدر ناجا« خبر داد:

بازداشت ۶ قاچاقچی موادمخدر
 طی درگیری مسلحانه

خبر اول

عضو کمیته کشوری مقابله با کرونا با اشاره به سرعت بالای 
انتشار کرونای امیکرون، در عین حال بر لزوم واکسیناسیون 
و اهمیت آن بر افزایش میزان ایمنی و مقاومت بدن در برابر 
این سویه، تاکید کرد. دکتر پیام طبرسی در حاشیه جلسه 

کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا درباره تاثیر 
واکسیناسیون بر کرونای امُیکرون، گفت: طبق 
مطالعات مختلف بین المللی نشان داده شده 
کسانی  که دز سوم یا بوستر را تزریق کردند، 
میزان ایمنی و مقاومت شان در برابر امیکرون 
بسیار بالا بوده است. حال اگر فردی قبلا کرونا 

هم گرفته باشد، ایمنی خوبی ایجاد 
می کند. بنابراین توصیه ما این است 
که همه دز سوم واکسن کرونا را 

تزریق کنند.
وی با بیان اینکه شرایط کنونی 
ما مدیون واکسیناسیون انجام 

شده است، افزود: اگر ما هم واکسن تزریق نکرده بودیم، اکنون 
شرایط مان مانند کشورهای اروپایی بود.

طبرسی درباره نوع دز سوم واکسن ها نیز، گفت: انواع واکسن ها 
در دنیا موجود است و ما هم شرایط خاص خودمان را داریم. 
در کشور ما حدود ۷۰ تا ۸۰ درصد مردم یکبار به کرونا 
مبتلا شدند و وقتی این جمعیت واکسن های موجود 
را تزریق می کنند، ایمنی خوبی در آنها ایجاد می شود. 
اصل واکسن های با پلتفرم ویروس کشته شده 
هم سه دز شده است. یعنی کسی که سینوفارم 
می زند، سه دز باید تزریق کنند تا ایمنی مناسب 
کسانیکه  برای  باشد.  داشته 
اسپوتنیک یا استرازنکا زدند، 
یا  را  همان  می توانند 
پروتئینی  واکسن های 
را  پاستوکووک  مانند 
تزریق کنند. وی گفت: 

ممکن است دو سه هفته آینده اسپایکوژن هم مجوز بگیرد 
که ضمن عوارض کمی که دارند، می توانند با عنوان دز یادآور 

هم استفاده شوند.
طبرسی درباره عوارض سویه امیکرون گفت: تاکنون طبق 
گزارش هایی که شده، عوارض امیکرون بسیار کمتر از دلتا بوده 
و قدرت بیماری زایی اش از دلتا کمتر است؛ هرچند که سرایتش 
بیشتر است. به هر حال امیکرون یک سویه جدید است و هنوز 

وسعتش در کشور مشخص نیست.
عضو کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا افزود: از یک مورد 
هفته قبل با ۳۴ مورد رسیدیم و ممکن است تعداد بالا رود. 
بنابراین باید بر اساس سمت و سوی بیماری، رفتار تغییر کند. 
اکنون افزایشی در موارد مثبت گزارشی در کشور نداریم و هر روز 
تعداد موارد مثبت مان زیر ۲۰۰۰ نفر است که نشان می دهد هنوز 
با طغیان مواجه نیستیم، اما هر لحظه ممکن است اتفاقی رخ 
دهد و باید رصد کرد. رعایت نکات بهداشتی مانند استفاده از 

ماسک بسیار می تواند کمک کننده باشد.

»عضو کمیته کشوری مقابله با کرونا« تاکید کرد:

افزایش مقاومت بدن مقابل »امُیکرون« با تزریق دز سوم واکسن کرونا

واکنش »خزعلی« و »کاظمی پور« به ورود زنان به ورزشگاه ها؛

»امیدمان به خداست!«
انسیه خزعلی معاون امور زنان و خانواده ریاست جمهوری 
در حاشیه بازدید از تمرین تیم ملی فوتبال زنان در مورد ورود 
زنان به ورزشگاه در دیدارهای انتخابی جام جهانی فوتبال، 
بیان کرد: جلسات در حال برگزاری است و امیدوار هستیم 

زودتر نتیجه اعلام شود.
او در پاسخ به این پرسش که امکان دارد در بهمن، زنان 
بتوانند برای بازی های تیم ملی در ورزشگاه حاضر باشند، 
تاکید کرد: این موضوع منوط به تصمیم گیری کلان در دولت 
است و جلساتی در حال برگزاری است و امیدوار هستیم این 

کار انجام گیرد.
خزعلی در واکنش به این موضوع که اگر اجازه ورود زنان 
به ورزشگاه نداده نشود، احتمال تعلیق وجود دارد، تصریح 
کرد: اجازه بدهید تصمیم گیری شود، سپس نتیجه اعلام 

خواهد شد.

همچنین مریم کاظمی پور معاون زنان وزارت ورزش و جوانان 
در حاشیه مراسم بازدید از اردوی تیم ملی فوتبال زنان در 
مورد ورود زنان به ورزشگاه و اولتیماتوم فیفا در این زمینه 
بیان کرد: هدف ما برداشتن قدم رو به جلو  در پیشرفت 
رشته های توپی زنان است. گام هایی برای ایجاد فرصت های 
برابر را برای حضور زنان در تمام رشته های ورزشی که فوتبال 
هم یکی از آن هاست، برداشته ایم. در مراجع مختلفی این 
موضوع در حال بررسی است. از بخش های امنیتی، نظارتی 
و سایر مراجع اجرایی که باید نظرشان کسب شود، نظراتی را 
گرفته ایم و جلسات تخصصی رو به جلوست و با حمایت های 
خانم خزعلی این جریان ادامه پیدا می کند. فکر می کنم تا 

روزهای آینده نتیجه آن اعلام می شود.
او افزود: ما امیدمان به خداست که بتوانیم همه شرایط 
را به نحوی تسهیل کنیم که زنان بتوانند از حقوق اولیه 

ورزشی خود بهره مند شود و این هم یکی از این موضوعات 
است. ما تمام تلاشمان را به کار گرفته ایم تا حضور زنان را 
در ورزشگاه ها و برای تمام رشته ها و نه فقط برای فوتبال 

فراهم کنیم.

خانواده

حوادث  انتظامیرفاه و تعاون
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اجتماعی

نفت و انرژی نفت و انرژی

»مشاور وزیر نیرو در امور بین الملل«:

مذاکرات برای واردات آب از مسیر 
ترکمنستان و ازبکستان

قبلا طرحی مبنی بر واردات آب از سمت افغانستان بود که به 
دلیل شرایط خاص سیاسی این کشور این طرح تغییر کرده تا 
واردات آب از سمت ترکمنستان و ازبکستان انجام گیرد. محمد 
علی فرحناکیان، مشاور وزیر نیرو در امور بین الملل با اشاره 
به وضعیت دیپلماسی آب کشور گفت: ما در حوزه دیپلماسی 
آب با تمام کشور های همسایه از جمله ترکمنستان در حوزه 
اترک، افغانستان، عراق، ترکیه و آذربایجان تفاهم نامه داریم. وی 
با تأکید بر اینکه این سد کشورهای ارمنستان و آذربایجان را 
هم تحت تأثیر قرار می دهد، افزود: از همین رو ما در خواست 
کردیم از طریق سازمان های بین المللی از جمله مرکز منطقه ای 
مدیریت آب شهری مذاکرات که مقر آن در خود ایران هست، 
مذاکرات را پیش ببریم. مشاور وزیر نیرو در امور بین الملل 
در رابطه با بحث واردات آب از سرشاخه های شمال شرقی 
گفت: آنچه که مسلم است، کوه های تبت در تاجیکستان 
منبع قابل توجهی است که به غیر از خود تاجیکستان، 
ترکمنستان، ازبکستان، قرقیزستان و افغانستان از این آب 
بهره می برند. قبلا طرحی مبنی بر واردات آب از سمت 
افغانستان بود که به دلیل شرایط خاص سیاسی و امنیتی 
افغانستان این طرح تغییر کرده تا واردات آب از سمت 

ترکمنستان و ازبکستان در دستور کار قرار گیرد.

جزئیات طرح اختصاص بنزین به هر فرد؛

از واریز سهمیه به حساب بانکی
 تا سامانه مبادله

طبق اظهارات وزیر نفت که تاکید کرده دولت سیزدهم قصد 
افزایش قیمت بنزین را ندارد، اقدامات کارشناسی این طرح در 
دست انجام بوده و قرار است در ابتدا این طرح در جزایر کیش 
و قشم به صورت پایلوت  و آزمایشی اجرا و پس از آن نیز در 

سراسر کشور اجرا شود.
بر این اساس، هیچ افزایش قیمتی در کار نیست و تمام 
مردم چه کسانی که صاحب خودرو هستند و چه کسانی که 
خودرو ندارند، بر حسب کارت ملی و با شرط اینکه یک سال در 
ایران اقامت داشته باشند، در ابتدای این طرح، ماهانه ۱۵ لیتر 
بنزین ۱۵۰۰ تومانی به آنها تعلق می گیرد و دریافت کنندگان 
می توانند آن را استفاده کرده و یا به صورت اعتباری از بخش 
ریالی آن استفاده کنند. بر این اساس در این طرح امکان خرید 
و فروش سهمیه کارت وجود خواهد داشت. همچنین این 
موضوع به گفته سالاری در حال بررسی است که بتوانیم در 
طرح آزمایشی اگر خانواده ای قبلا سهمیه بنزین ۶۰ لیتر داشته 
و الان کمتر شده، با تمهیداتی این سهمیه ۶۰ لیتر را برای آن 
خانواده حفظ کنیم. همچنین در این طرح یک سامانه مبادله 
ندارند،  افرادی که خودرو  بنزین پیش بینی شده است که 
می توانند سهمیه خود را به سایر افراد بفروشند و در واقع 

سهمیه خود را نقد کنند.

دیالوگ

»رئیس سازمان خصوصی سازی« مطرح کرد:

تا زمانی که سهام »سرخابی ها« در بورس 
عرضه نشود، مالکیتشان با دولت است

در  سازی  خصوصی  سازمان  رئیس  قربانزاده  حسین 
گفت وگویی، تصریح کرد: تصمیم بر این است که اعضای 
مجمع باشگاه ها تفکیک شوند اما این به معنای این 
نیست که مالکیت از دولت منتقل می شود. این دو باشگاه 
مانند ۲۹۰ شرکت دیگر که در لیست واگذاری هستند که 
باید خصوصی سازی شوند. هر شرکتی هم که در لیست 
واگذاری قرار می گیرد، برای آماده سازی جهت خصوصی 
سازی و حقوق مرتبط با اعمال مالکیت به وزارت اقتصاد 

سپرده می شود. این بدان معنا نیست که مالکیت 
آن به وزارت اقتصاد داده شود، یعنی اموری 

مانند برگزاری مجمع و انجام امور به این 
مجموعه واگذار می شود.

وی درمورد ایراد AFC درمورد مالکیت 
مشترک این دو باشگاه نیز گفت: 

ایراد AFC باید به تدریج رفع 
به  راستا  این  در  شود. 

شده  زده  نامه   AFC
و درمورد خصوصی 
باشگاه  سازی 

ها گزارش داده ایم که با تعهدی که باشگاه ها داده اند و 
سازمان بورس نیز تایید کرده است، باید سهام این دو 

باشگاه در فوریه ۲۰۲۲ عرضه شود.
رئیس سازمان خصوصی سازی ادامه داد: از آن جائی 
که پیش از این اعضای مجمع دو باشگاه از سه عضو 
ثابت وزیر دادگستری، وزیر ورزش و وزیر اقتصاد تشکیل 
می شد، در حال نامه نگاری هستیم که اعضا مشترک 
نباشند. در واقع دولت مالک و سهامدار است اما حقوق 
مرتبط با اعمال مالکیت، برگزاری مجمع و... بر عهده 
وزارت اقتصاد است. قرار است اعضای مجمع 
و حتی نفراتی که در مجمع شرکت می کنند، 
تفاوت داشته باشد تا ایراد AFC نیز برطرف 

شود.
قربانزاده درمورد صورت های مالی دو باشگاه 
نیز توضیح داد: قرار است این دو باشگاه تا 
۱۵ دی صورت های مالی خود را رائه دهند تا 
بررسی کنیم. میزان و وضعیت بدهی ها 
نیز در این صورت های مالی مشخص 

خواهد شد.

در گفت وگویی،  سازی  خصوصی  سازمان  رئیس  قربانزاده  حسین 
بر این است که اعضای مجمع باشگاه ها تفکیک  تصریح کرد: تصمیم 

شوند اما این به معنای این نیست که مالکیت از دولت منتقل می شود. 
این دو باشگاه مانند ۲۹۰ شرکت دیگر که در لیست واگذاری هستند که 

باید خصوصی سازی شوند. 

بازرگانیاقتصاد کشاورزی

محمد جواد خاکزاد مشاور نظام صنفی کشاورزی و منابع طبیعی گفت: در حال 
حاضر هر کیلو برنج کیفی در کارخانه های شمال ۴۵ تا ۴۶ هزار تومان است که 
حداکثر با قیمت ۵۰ هزار تومان باید به دست مصرف کننده برسد. او اختلاف ۷۰ 
تا ۷۵ درصدی نرخ واقعی برنج با بازار را ناشی از سودجویی دلالان و واسطه گران 
اعلام کرد و گفت: در خصوص تولید برنج مشکلی نداریم و تنها ضعف در نظارت ها 
موجب شده تا محصول با سود معقول به دست مصرف کننده نرسد. خاکزاد ادامه 
داد: کشاورزان برنج تولیدی خود را با احتساب ۱۰ تا ۲۰ درصد سود معقول عرضه 
می کنند که متاسفانه در زمان برداشت دلالان اقدام به خرید و نگه داری محصول 
در انبارها می کنند تا بتوانند سود هنگفتی را به جیب بزنند. هم اکنون قیمت هر 
کیلو برنج کیفی شمال ۴۷ تا ۴۸ هزار تومان و شیرودی و فجر ۳۰ هزار تومان 
است که واسطه گری و سوداگری علت اصلی حباب کاذب قیمت و گرانی است؛ 
چرا که کاهش ۱۰ تا ۱۵ درصدی قیمت ناشی از شرایط خشکسالی در حدی نیست 
که بتواند منجر به گرانی شود. همچنین قاسمعلی حسنی دبیرکل اتحادیه بنکداران 
مواد غذایی گفت: هم اکنون قیمت هر کیلو برنج تایلندی در عمده فروشی ها ۱۱ 
هزار و ۹۰۰ تومان، برنج هندی ۱۸ هزار تومان، برنج ایرانی ۳۷ هزار تا ۶۲ هزار تومان 

و کشت دوم ۶۶ هزار تومان است.

خاندوزی از توزیع سهام عدالت میان ۴۹ میلیون ایرانی به عنوان بزرگترین طرح 
اقتصادی کشور یاد کرد. خاندوزی وزیر اقتصاد در نشست مشترک با مدیران 
شرکت های تعاونی و کانون سهام عدالت که نائب رییس اول مجلس و نمایندگان 
مجلس نیز در آن حضور داشتند، طی سخنانی در سالن مشروطه مجلس، از توزیع 
سهام عدالت میان ۴۹ میلیون ایرانی به عنوان بزرگترین طرح اقتصادی کشور یاد 
کرد. او با اشاره به اهمیت و بی نظیر بودن این اقدام گفت: با توزیع ۴۹ میلیون 
نفری سهام عدالت بی شک بزرگترین طرح اقتصادی به لحاظ فراگیری در اقتصاد 
کشور صورت گرفت که توانست با مشارکت این خیل عظیم و با تنوع اقشار و 
گروه ها و استان های مختلف اجرایی شود. خاندوزی با بیان اینکه ما در کشور فقط 
توزیع های یک طرفه ای مانند توزیع یارانه های دولت را داریم که ممکن است ۶۰ یا 
۷۰ میلیون نفر را شامل بشود، افزود: اما از نظر فراگیری و دامنه شمول هیچ طرح 
اقتصادی فراگیرتری در کشور وجود ندارد که دامنه شمول آن فراتر از سهام عدالت 
باشد. وزیر اقتصاد در ادامه گفت: در این زمینه چند هدف از ابتدا مشخص بود و در 
ابلاغیه ای که رهبر معظم انقلاب در همان سال ابتدای شروع طرح به دولت ابلاغ 
کردند، بر کاهش نقش دولت در تصدی گری بنگاه ها و توزیع متعادل ثروت گرفته 

تا ایحاد درآمد پایدار دائمی برای خانوار ها تأکید شد.

سرپرست گمرک جمهوری اسلامی ایران گفت: از کل تجارت انجام شده در ۹ ماه 
امسال، ۹۲ میلیون و ۳۰۰ هزار تن آن به ارزش ۳۵ میلیارد و یکصد میلیون دلار به 
صادرات اختصاص دارد که نسبت به مدت مشابه سال گذشته از نظر وزن هشت درصد 

و از لحاظ ارزش ۴۰ درصد افزایش داشته است.
علیرضا مقدسی در این باره اظهار داشت: این رقم از کل صادرات یک ساله سال ۹۹ 
بیشتر شده است که انتظار می رود با حفظ روند صادرات، این میزان تا پایان سال به 

۴۷میلیارد دلار برسد. 
وی ادامه داد: از ابتدای سال جاری تا پایان آذر ماه ۱۲۲ میلیون و ۵۰۰ هزار تن کالا به 
ارزش ۷۲ میلیارد و یکصد میلیون دلار بین ایران و سایر کشورها مبادله شد که در 
مقایسه با مدت مشابه سال قبل از حیث وزن ۱۱ درصد و از لحاظ ارزش ۳۸ درصد رشد 
نشان می دهد. پیش بنی می شود در صورت ادامه روند تجارت کنونی تجارت خارجی 

کشورمان تا پایان سال  به ۹۸میلیارد دلار برسد.
وی افزود: از کل تجارت انجام شده در مدت مذکور، ۹۲ میلیون و ۳۰۰ هزار تن آن 
به ارزش ۳۵ میلیارد و یکصد میلیون دلار به صادرات اختصاص دارد که نسبت به 
مدت مشابه سال گذشته از نظر وزن هشت درصد و از لحاظ ارزش ۴۰ درصد افزایش 

داشته است.

طرحی برای توزیع سهام عدالت 
میان ۴۹ میلیون نفر

جهش ۴۰ درصدی ارزش صادرات 
غیرنفتی در ۹ ماهه ۱۴۰۰

قیمت واقعی برنج در بازار باید 
چقدر باشد؟

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حمزه مقدم«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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سیستان و بلوچستانسمنان البرز

فرمانده انتظامی البرز اعلام کرد که در اجرای یک طرح ضربتی ۱۰۲ سارق و مالخر 
طی چند روز گذشته در این استان شناسایی و دستگیر شدند. سردار عباسعلی 
محمدیان روز سه شنبه در حاشیه نمایشگاه  کشفیات پلیس البرز در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت: از مجموع دستگیر شدگان ۹۲ نفر سارق و ۱۰ نفر مالخر بودند 
که با دستگیری آن ها ۴۰ باند سرقت نیز متلاشی شد. وی اضافه کرد: عمده جرائم 
این افراد  در حوزه سرقت خودرو، تجهیزات داخل خودرو، سرقت به عنف، قاپ زنی 
و سرقت اماکن بوده ضمن آنکه برخی از این باندها در زمینه جعل و کلاهبرداری 
فعالیت داشتند. محمدیان گفت که با دستگیری این متهمان ۱۴ دستگاه خودرو  و 
تعدادی موتورسیکلت ، سلاح  سرد ،  تلویزیون،  گوشی تلفن همراه،  ضبط و باند 
و لوازم خانگی کشف شد. ارزش اموال مسروقه  کشف شده بیش از ۲۰  میلیارد 
تومان برآورد شده است . سردار محمدیان گفت: یکی از بیشترین سرقت ها مربوط 
به سرقت منازل  است که در طبقه های همکف و اول  ساختمان ها از شیوه بالکن 
روی  استفاده می شد که ساکنان این گونه منازل باید نسبت به ایمن کردن و نصب 
حفاظ اقدام کنند. همچنین سرقت تلفن همراه یکی دیگر از فراوانی های سرقت در 
استان البرز است که سارقان با توجه به غفلت شهروندان اقدام به سرقت می کنند 

که باید نسبت به این مهم نیز توجه لازم صورت گیرد.

محمدعلی اسفنانی در گفت وگو با خبرنگاران در حاشیه آیین معارفه مدیرکل جدید 
سازمان تعزیرات حکومتی استان سمنان اظهار داشت: طی ٢ سال گذشته بیش 
از ٢0 هزار پرونده از شرکت های خودرویی تشکیل شده است، پس از تشکیل این 
پرونده ها اعم از شرکت های خودروساز و واردکننده خودرو مراحل رسیدگی انجام و 

حکم مقتضی صادر و بخش زیادی از احکام صادره نیز اجرا شده است.
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع تخلفات سازمان تعزیرات حکومتی کشور با 
بیان اینکه برخورد با گران فروشی مبنای کار این سازمان است، تأکید کرد: با توجه 
به گرانی خودرو، مجلس شورای اسلامی باید سازوکاری برای قیمت گذاری خودرو 
تعیین کند. مبارزه با تخلفات گران فروشی تا زمانی که مبنای قیمتی برای سازمان 

تعزیرات حکومتی مشخص نشود، امکان پذیر نیست.
وی کم فروشی و احتکار، قاچاق کالا و ارز و هم چنین تخلفات در حوزه بهداشتی 
درمانی را عمده تخلفات گران فروشی در کشور عنوان کرد و افزود: گشت های نظارتی 

مشترک در سراسر کشور به منظور پیشگیری از وقوع جرم انجام می شود.
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع تخلفات سازمان تعزیرات حکومتی کشور بر 
رفع موانعی که موجب ناامنی و بروز تخلفات در بازار می شود تأکید کرد و گفت: با 

رفع نواقص و موانع موجود آمار تخلفات کاهش می یابد.

فرمانده انتظامی سیستان و بلوچستان از اجرای بیش از ۵هزار عملیات موفق 
و انهدام ۵۷ باند مواد مخدر و کشف بیش از ۱۰۴ تن مواد افیونی طی نه ماه 
سال جاری خبر داد. سردار احمد طاهری اظهار داشت: پلیس مبارزه با مواد 
مخدر و دیگر رده های انتظامی و عملیاتی استان در راستای وظایفی که به عهده 
دارند در ٢ محور مقابله و پیشگیری انجام وظیفه می کنند. وی با اشاره به محور 
مقابله به عنوان یکی از وظایف اصلی پلیس، ادامه داد: مأموران پلیس استان در 
راستای برخورد با سوداگران مرگ، اعضای باندهای مافیایی و قاچاقچیان عمده 
که قصد داشتند مواد مخدر را از طریق کشورهای همجوار وارد ایران کنند، طی 
9 ماه نخست سال ١04 تن و ٥80 کیلوگرم انواع مواد افیونی کشف کردند که 
برخی از این عملیات ها توأم با درگیری مسلحانه بوده است. فرمانده انتظامی 
سیستان و بلوچستان ادامه داد: پلیس استان با اشراف اطلاعاتی و با پشتیبانی 
یگان های تکاوری در حوزه وسیع سرزمینی سیستان و بلوچستان توانسته است 
عملیات های بسیار موفقی انجام دهد و ضربات بسیار سنگینی به قاچاقچیان 
و باندهای مافیای مواد مخدر وارد کند، به طوری که در این مدت ٥ هزار و ١٢7 
عملیات انتظامی انجام شد که ١08 عملیات آن توأم با درگیری با قاچاقچیان 

مسلح بوده است.

مجلس  سازوکاری برای قیمت گذاری 
خودرو تعیین کند

هلاکت ۱۰  قاچاقچی بزرگ و انهدام 
۵۷ باند مسلح مواد افیونی

۱۰۲ سارق و مالخر در البرز 
دستگیر شدند

بررسی یک ژن مهم که در ابتلا به کووید-1۹ شدید نقش دارد
 )Allele(پژوهشگران فنلاندی به بررسی یک ژن مهم پرداخته اند که در ابتلا به کووید-۱۹ شدید نقش دارد.الل
موسوم به APOE4 ممکن است میکروهموراژ مغزی مرتبط با کووید-۱۹ را افزایش دهد و با خستگی ذهنی ناشی 
از کووید-۱۹ بلندمدت مرتبط باشد، الل در واقع، ژن کنترل کننده یک صفت است که در یک جایگاه مشخص روی 

کروموزوم قرار دارد.

»وزیر نیرو« خبر داد:

اعتبارات لازم برای پروژه انتقال آب به سنندج تامین می شود
علی اکبر محرابیان روز سه شنبه در بازدید از سامانه انتقال آب 
سد آزاد به سنندج در جمع خبرنگاران اظهار داشت: این پروژه 
تقریبا طبق برنامه پیش رفته و حدود ۴۰ درصد پیشرفت دارد 
و برنامه ما این است از نظر اعتبارات مشکلی به وجود نیاید 
و تا قبل از فصل گرمای سال آینده آب را با سنندج برسانیم 

و به وعده خود عمل کنیم.
وی اضافه کرد: یکی از پروژه های مهم که در کردستان دنبال 
می کنیم، تامین آب پایدار و بهداشتی برای مردم سنندج 
است که به این منظور خارج از طرح، برنامه ریزی شده از 

سد آزاد خط لوله آب به سنندج انتقال یابد.
وزیر نیرو یادآور شد: قرار بود در طرح اولیه آب به صورت 
ثقلی در بستر رودخانه جابجا شود ولی برای رعایت مسائل 
بهداشتی و جلوگیری از آلوده شدن آب، تصمیم گرفته شد 

این کار با خط لوله اجرا شود.
محرابیان با بیان اینکه طرح سامانه سنگینی است و قرار شد 
ضربتی انجام شود، افزود: متاسفم که مردم سنندج از آبی 
استفاده کرده اند، شرایط مطلوبی ندارد که تلاش می شود این 

مشکل بزودی رفع شود.
اهداف طرح سامانه انتقال آب از سد آزاد، مهار آب های 
مرزی غرب کشور و اتتقال به میزان ۱۶۰ میلیون مترمکعب 
استان  از جمعیت  تامین آب شرب ۴۰ درصد  در سال، 
اراضی  از  هکتار  هزار  پنج  کشاورزی  توسعه  کردستان، 
استان، تامین نیاز آبی در بخش صنعت به میزان هشت 
میلیون مترمکعب در سال، اشتغالزایی در بخش صنعت 

و کشاورزی برای حدود ۱۰ هزار نفر به صورت مستقیم و 
عیرمستقیم و جلوگیری از فرونشست آب زیرزمینی و 

نجات دشت های قروه و دهگلان است.

سد خاکی با ارتفاع ۱۲۵ متر و حجم مخزن ۳۰۰ میلیون 
مترمکعب، سامانه انتقال آب به طول ۸۸ کیلومتر شامل 
۷۳ کیلومتر خط لوله و دو تونل انتقال آب به طول کلی ۱۵ 
کیلومتر، ۳۸ کیلومتر خط انتقال و سه پست برق با سطح 
ولتاژ ۶۳ کیلوولت، سد قوچم از نوع خاکی با ارتفاع ۴۶ متر 
و حجم مخزن ۶۰ میلیون مترمکعب و سامانه انتقال قوچم 
شامل خط لوله به طول ۶۰ کیلومتر و ۲ ایستگاه پمپاژ با 
ارتفاع تلمبه زنی ۳۶۰ متر، از جمله اجزای این طرح است.

تاکنون برای اجرای طرح انتقال آب از سد آزاد به سنندج ۲ 
هزار میلیارد ریال هزینه شده و برای تکمیل آن چهار هزار 

میلیارد ریال دیگر نیاز است. حفاری 
کل مسیر)۲۷ کیلومتر( تمام 

شده و لوله گذاری حدود 
پنج کیلومتر آن اجرا شده 
و پنج کیلومتر در حال 
درصد  حدود ۴۰  و  اجرا 

پیشرفت دارد.
انتقال  سامانه  از  بازدید 

آب سد آزاد به سنندج، سد 
سیازاخ، سد قوچم و سد ژاوه، 

شورای  جلسه  در  شرکت 
هنگی  هما

مدیران آب و صنعت کردستان، برنامه های سفر یک روزه 
وزیر نیرو به استان بود.

کردستان، استانی کوهستانی و اقلیم آن متاثر از توده های 
موجب  که  است  مدیترانه ای  مرطوب  و  گرم  هوای 

بارندگی هایی در بهار و ریزش برف در زمستان ها می شود.
میزان بارندگی سالانه در شرایط عادی اقلیمی معادل ۴۵۵ 
به  بارندگی سالیانه مربوط  میلی متر و بیشترین میزان 
شهرهای مریوان و بانه با حدود ۸۰۰ میلی متر و کمترین 
میزان بارندگی در شرق استان حدود ۴۰۰ میلی متر و در 
قسمت مرکزی یعنی سنندج نزدیک به ۵۰۰ میلی متر است.
از حوضه های آبریز اصلی استان کردستان می توان به 
خلیج فارس و دریای عمان، دریای خزر و دریاچه ارومیه 
و حوضه های آبریز نیز به سفیدرود شامل رودخانه های 
رودخانه های  شامل  غرب  مرزی  اوزن،  قزل  و  تلوار 
سیروان و زاب کوچک، کرخه شامل رودخانه رازآور و 
دریاچه ارومیه شامل رودخانه های زرینه و سیمینه 

اشاره کرد.
تعداد دشت های استان ۹ مورد بوده که پنج دشت آن 
در نیمه شرقی، ۲ دشت در غرب و ۲ مورد دیگر در جنوب 
استان واقع شده است و دشت های قروه، دهگلان و 
چهاردولی در شرق استان جزو دشت های ممنوعه محسوب 
می شود.   ۱۸ سد در کردستان وجود دارد که از این 
تعداد مدیریت ۱۲ سد در اختیار استان و 
اختیار  در  بهره برداری مابقی سدها 
جمله  از  همجوار  استان های 
کرمانشاه  و  آذربایجان غربی 

قرار دارد.

مازندران

»روابط عمومی حوزه نظارت گمرکات 
مازندران«:

ارزش تجارت خارجی مازندران 
حدود 2۵ درصد افزایش یافت

روابط عمومی حوزه نظارت گمرکات مازندران روز سه شنبه با 
انتشار گزارش ۹ ماهه امسال ، ارزش تجارت خارجی استان در 
این   مدت را یک میلیارد و ۹۰ میلیون دلار اعلام کرد. ارزش 
تجارت خارجی مازندران در ۹ ماهه سال گذشته حدود ۸۰۷ 
میلیون دلار و در مجموع سال ۹۹ هم یک میلیارد و ۹۸ میلیون 
دلار بود. حدود ۲۰ درصد از تجارت خارجی استان در ۹ ماهه سال 
جاری مربوط به صادرات بود که نسبت به مدت مشابه سال قبل 
افزایش سه درصدی نشان می دهد. ارزش صادرات مازندران در 
۹ ماهه امسال ۲۱۲ میلیون و ۴۸ هزار دلار اعلام شده است که 
معادل حدود ۲۰ درصد ارزش کل تجارت خارجی است. ارزش 
صادرات ۹ ماهه پارسال هم ۱۳۶ میلیون و ۵۳ هزار دلار معادل 

حدود ۱۷ درصد کل تجارت خارجی استان بود.
در ۹ ماهه سال جاری در مجموع ۲ میلیون و ۹۰۵ تن کالا بین 
گمرکات مازندران و کشورهای مختلف جهان مبادله شد که 

حدود ۱۵ درصد بیشتر از مدت مشابه سال قبل است. 
ناظر گمرکات مازندران در توضیح عملکرد تجارت خارجی استان 
به روابط عمومی این مجموعه گفت: مقایسه صادرات گمرکات 
مازندران با مدت مشابه سال قبل از لحاظ وزن و ارزش به ترتیب 
۴۵ و ۵۸ درصد رشد را نشان می دهد. علی یوسفی منش با 
اعلام این که مقاصد کالاهای صادراتی گمرکات مازندران ۴۷ 
کشور بوده است ، از روسیه با ۲۳۲ هزار تن به ارزش ۴۲ میلیون 
و۸۵۲ هزار دلار به عنوان مهم ترین طرف تجاری استان یاد کرد.
وی گفت: در این مدت ۱۱۵ هزار تن کالا به ارزش ۱۱۷ میلیون 
و۶۷۷ دلار از طریق گمرکات مازندران به کشورهای همسایه 
ترانزیت شده است که نسبت به مدت مشابه سال قبل از نظر 

وزنی و ارزشی رشد۳۱۸ و۲۶۴ درصدی نشان می دهد.

کردستان

استان ها
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گزارش

»می خواهم کشورمان زیباترین کشور دنیا باشد. ولی منظور از زیباترین، 
قدرتمندترین نیست. چرا که ما درد و رنج حمله و تسخیر را چشیده ایم 
و من نمی خواهم ملت دیگری، این رنج و درد را تحمل کند. ثروت، به 
اندازه ای که فراوانی برایمان بیاورد کافی است. قدرت، به قدری که جلوی 
حمله کشورهای دیگر را بگیرد کافی است. تنها چیزی که هیچوقت کافی 
فرهنگ  در  که  قدرتی  که  چرا  است.  کشور  غنی  فرهنگ  قدرت  نیست، 
است، هم ما را خوشحال می کند و هم خوشحالی را به کشورهای دیگر 

می برد.«
این سخنان را یکی از رهبران جنبش استقلال طلبی کره که بعدها به مقام ریاست 
جمهوری هم رسید در یکی از سخنرانی های مشهورش ایراد کرد؛ گسترش موج 
کره ای از اوایل سدهٔ ۲۱ میلادی به شدت بر فرهنگ معاصر، صنایع موسیقی، 
فیلم، تلویزیون و جنبه های رفتاری انسان های مختلف در دنیا تأثیر گذاشته 
است. ایرانی ها نیز این موج را پسندیدند؛ تماشای سریال های مانند جومونگ و 
یانگوم، انگل و این اواخر بازی مرکب گواه این ادعاست. در سال های نه چندان 
دور، هالیوود یکه تازی می کرد، اما در سال های اخیر سریال و فیلم های کره ای 

تمام رکوردها را جابجا کردند. 

مراسم اختتامیه دومین جشنواره عکس»پلاک ۱۱۰« و معرفی نفرات برگزیده روز 
دوشنبه ۶ دی ماه در فرهنگسرای گلستان برگزار شد. 

در این مراسم، سعید رنجبریان، رئیس فرهنگسرای گلستان گفت: مردم جوامع 
مختلف بر اساس باورها و اعتقادات شان ارزش هایی را متصور می شوند و براساس 
آن ارزش ها به دنبال نماد و سمبل هستند، تا آن ارزش شان بیشتر دیده شود. در 
خیلی از شهرها می بینیم که بسیاری از تندیس ها و مجسمه ها به عنوان ارزش و 

نمادی قابل احترام برای مردم آن شهر به نمایش در می آید. 
وی با اشاره به ظرفیت خوب سردر منازل گفت: سردرها ظرفیت بسیار خوب و 
پایداری در شهرهاست؛ گاهی اوقات هست که برخی سمبل ها را خود نظام و 
حاکمیت در سطح شهر نصب می کند اما برخی نمادها کاملا مردمی و براساس تعلق 
خاطر مردم شهر بر سر در منازل شان نقش بسته می شود. این موضوع نشان دهنده 
باور خودشان است. جالب است که هر چه به قدیم تر می رویم می بینیم که این 
سردرها ارتباط قدسی تری با مردم دارد. قدیمی ها همیشه یک کاشی ۱۵ در ۱۵ 
داشتند که روی آن نوشته شده بود: »الهی به امید تو«، »هذا من فضل ربی« و ... 

وی در پایان گفت: تک تک کسانی که در این جشنواره شرکت کردند، با قاب دوربین 
خود جرقه ای در ذهن کسانی زدند که شاید توجه زیادی به این ظرفیت نداشتند.

محققان مصری توانستند به صورت مجازی و با کمک فناوری باندپیچی مومیایی 
فرعون »آمنهوتپ یکم« را باز کنند و جزئیاتی درباره وضعیت سلامت، چهره و حتی 

جواهرات او را آشکار کنند.
به گفته »سحر سلیم« که یک رادیولوژیست است، حالا که ویژگی های چهره »آمنهوتپ 
یکم« همچون باریک بودن چانه، بینی کوچک و موهای فر مشخص شده است، 
متوجه شده ایم که او شباهت زیادی به پدرش داشته است. شاید عجیب به نظر برسد 
که »آمنهوتپ یکم« به عنوان فردی که حدود ۳۵۰۰ سال پیش زندگی کرده است 
دندان های بسیار سالمی دارد. مومیایی »آمنهوتپ یکم« که یک پادشاه جنگجو بود، 
تاکنون چیزی شبیه به یک معما در نظر گرفته می شد چرا که باندپیچی مومیایی او 
به رغم سایر مومیایی های سلطنتی در سال های اخیر باز نشده است. اما حالا اطلاعات 
بیشتری از مومیایی مشخص شده است. محققان دریافتند »آمنهوتپ یکم« در زمان 
مرگ ۳۵ ساله بوده است. قد او حدود ۱۵۹ سانتی متر بوده و دندان های سالمی نیز 
داشته است. مومیایی او به همراه ۳۰ تعویذ و یک کمربند منحصربفرد طلا با مهره های 
طلا در تابوت قرار داده شده است. »آمنهوتپ یکم« دومین پادشاه از دودمان هجدهم 
بود که پس از مرگ پدرش »اهمسه یکم« به تخت پادشاهی نشست. او به مدت ۲۱ 

سال در فاصله بین ۱۵۲۵ تا ۱۵۰۴ پیش از میلاد بر مصر حکمرانی کرد.

مراسم اختتامیه دومین جشنواره 
عکس »پلاک ۱۱۰« برگزار شد

کشف راز مومیایی  فرعون 
مشهور مصر

»هالیو کره« 
فاتح دل ها شد

خبر

فروش سینمای آمریکا 
در 2021 چگونه بود؟

 »Comscoe« بر اساس برآورد اولیه منتشر شده از سوی کمپانی
که در زمینه تحلیل مالی بازار صنعت سرگرمی فعال است، 
فروش سالانه سینمای آمریکا تا آخرین روزهای دسامبر جاری 
به مجموع ۴.۴ میلیارد دلار رسیده که در مقایسه با آمار سال 
با  همچنان  کرونا  ویروس  همه گیری  آغاز  از  پیش  و   ۲۰۱۹

کاهش ۶۱ درصدی رو به رو است. 
آمار نهایی گیشه آمریکا در سال ۲۰۲۱ در چند روز مانده به پایان 
سال میلادی باز هم دستخوش تغییر خواهد شد اما رشد سریع 
افزایش آمار مبتلایان به سویه اُمیکرون ویروس کرونا می تواند 

با کاهش مخاطبان همراه باشد. 
با وجود این که فروش سینمای آمریکا در سال ۲۰۲۱ با 
فیلم هایی ابرقهرمانی چون »مرد عنکبوتی: راهی به خانه 
»انتقام جویان«  جدید  قسمت  و  سیاه«  »بیوه  نیست«، 
همه گیری  )اوج   ۲۰۲۰ به  نسبت  درصدی   ۹۱ افزایش  با 
کرونا( همراه بوده است اما هنوز فاصله زیادی تا رسیدن 
به آمارهای مربوط به دوران پیش از کرونا دارد. در سال 
۲۰۲۰ و در حالی که سینماها در اغلب مواقع تعطیل بودند 
و استودیوهای فیلمسازی آثار مهم خود را از برنامه اکران 
خارج کردند، گیشه سینمای آمریکا در نهایت فروش ۲.۲ 

میلیارد دلاری را رقم زد. 
در سال ۲۰۱۹ به لطف فروش فیلم هایی چون »انتقام جویان: 
آخر بازی«، »شیرشاه«، »داستان اسباب بازی ۴« درنهایت گیشه 

چشمگیر ۱۱.۳۹ میلیارد دلاری در آمریکا کسب شده بود. 
با فروش ۴۶۷  فیلم »مرد عنکبوتی: راهی به خانه نیست« 
میلیون دلاری پرفروش ترین فیلم سینمای آمریکا در ۲۰۲۱ بود 
و پس از آن فیلم های »شانگ-چی و افسانه ده حلقه« )۲۲۴ 
میلیون دلار(، »ونوم بگذارید کارنج بیاید« )۲۱۲ میلیون دلار( و 

»بیوه سیاه« )۱۸۳ میلیون دلار( قرار گرفتند.

سینما و تئاتر

»خزاعی« در جمع اعضای کمیسیون اقتصادی مجلس مطرح کرد؛

درخواست هزار میلیارد تومان تسهیلات برای توسعه زیرساخت های سینمایی کشور
سینمایی  و  فرهنگی  مسئولان  میان  مشترکی  نشست 
با محمدرضا پورابراهیمی رییس کمیسیون اقتصادی و 
اعضای کمیسیون، رئیس کمیسیون بودجه مجلس، معاون 
سازمان برنامه و بودجه، معاون وزارت تعاون و کار و امور 
اجتماعی، معاون بانک مرکزی، مدیرعامل بانک کارآفرین، و 
... به منظور بررسی راهکارهای دستیابی کمک و حمایت از 

اقتصاد هنر و سینمای ایران برگزار شد.
خزاعی در خصوص این نشست مشترک گفت: در این جلسه 
به بررسی راهکارهای دستیابی حمایت از اقتصاد سینمای 
از فعالیت های جاری، برنامه های آتی،  ایران و گزارشی 
مشکلات و کمبودها ارائه کردیم و به مسائل مهم و مباحث 

کلان اقتصاد سینما  پرداخته شد.
وی ادامه داد: البته پیش از این نیز، نشست های مشترک 
و جلسات متعددی برای برنامه ریزی، زمینه سازی و بررسی 
اختصاص تسهیلات به سینمای ایران در سطوح دیگر برگزار 
شده بود که فرایندهای مطالعاتی مطلوب و خوبی شکل 

گرفت.
رئیس سازمان سینمایی کشور، با بیان اینکه اقتصاد سینما 
بسیار ضعیف و شکننده است، تصریح کرد: قطعا، یکی از 
مهم ترین اولویت ها و محورهای فعالیت و سیاستگذاری 
سینمایی ترسیم وضعیت، چالش ها، نیازسنجی، ظرفیت 
شناسی و تعریف و شناسایی منابع و امکانات برای پویایی 

سینما و رونق و تقویت آن در سطوح مختلف است.
به گفته وی، بدون تردید، با عزم و نگاه ملی و عدالت 
محورانه ای که هم در دولت و هم در مجلس شاهد بودم 
به وضعیت آینده سینما و بهبود و روند رشد آن خوش بین 
هستم.  این گونه نشست ها و کارگروه های تخصصی و 
موضوعی کمک می کند تا چالش ها، راه حل ها و ساز 

و کارهای گوناگون را شناسایی، بررسی و عملیاتی کنیم.
وی افزود: در جمع برنامه ریزان اقتصادی گزارش و چشم 
و  کشور  سینمای  های  زیرساخت  وضعیت  از  اندازی 
همچنین، مقایسه ای با صنعت سینماسازی در جهان و 
کشورهای منطقه ارائه دادم و جایگاهی که ما قرار داریم 

اصلا قابل مقایسه با این کشورها نیست.
خزاعی با بیان اینکه بزرگترین سرمایه سینمای ایران نیروی 
انسانی و توانمندی و غنای آن هاست خاطرنشان کرد: در 
کشورهای منطقه امروز می بینیم سرمایه گذاری کلانی برای 
حوزه سینما، سالن سازی و برگزاری جشنواره های سینمایی 
عربستان سعودی  مثال  عنوان  به  است.  انجام  حال  در 
جشنواره »دریای سرخ« را با بودجه های هنگفت طراحی و 
برگزار کرده است و برای آن برنامه توسعه هم دارد یا کشور 
امارات متحده عربی جشنواره فیلم دبی را برگزار می کند. این 

نشان می دهد منطقه برای آینده سینما نقشه دارد.
وی اضافه کرد: کشور ما با این غنای محتوایی و نیروی 
انسانی ارزشمند در عرصه هنر و سینما متاسفانه به لحاظ 
زیرساخت بسیار ضعیف است. اگر بخواهیم در چشم انداز 

آینده سینمای منطقه در محاق قرار نگیریم ناچاریم با وجود 
همه مشکلاتی که داریم هم، در زمینه تقویت منابع برای 
امور رفاهی و معیشتی سینماگران و هم در زمینه توسعه 
سالن ها و ظرفیت های زیرساختی گام های اساسی بر 

داشته شود.
وی با اشاره به خانواده ۱۰ هزار نفری سینمای ایران در 
انسانی  ظرفیت  این  کرد:  تاکید  ها  شهرستان  و  تهران 
سرمایه غنی فرهنگی و اجتماعی به شمار می آیند و باید 
برنامه ریزی پایداری برای بهره گیری از این پتانسیل بالقوه 

صورت گیرد.
وی ادامه داد: سینما مانند پارک که مکانی تفریحی و از 
پیوست های ضروری زندگی شهری است و یا دانشگاه 
که جایگاه راهبردی در عرصه آموزش است یک ضرورت و 
نیاز ملی و حاکمیتی است و باید برای آن سرمایه گذاری 
شود. سرمایه گذاری در این حوزه کارکردها و دستاوردهای 
ماندگار دارد و این دستاوردها هم شامل داخل کشور می 
شود و هم در زمینه تقویت دیپلماسی عمومی و مناسبات 

فرهنگی بین المللی تاثیرگذار است.
لحاظ  از  سینما  بغرنج  وضعیت  تشریح  وی،  گفته  به 
اقتصادی و فقدان منابع  و اعتبارات مهم ترین محور و 
موضوع این نشست بوده و امیدواریم به نتایج ملموس و 

واقعی برسد.
تومان  میلیارد  هزار  جلسه  این  در  داشت:  اظهار  وی 
سرمایه  برای  بهره  کم  های  وام  قالب  در  تسهیلات 
گذاری و سینماسازی، تولید آثار سینمایی، حمایت از 
محصولات سینمایی، و بحث های حمایتی در زمینه 
  ... و  سینما  خانواده  مشکلات  کارگشایی  و  معشیت 

درخواست کرده ایم.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »منوچهر آریان پور«فرهنگی
 - مترجم و صاحب »فرهنگ لغت آریان پور« - را گرامی می دارد
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  نویسنده و روزنامه نگار 

AFC  را بابت مالکیت خصوصی سرخابی ها قانع کردیم
مدیرکل دفتر برنامه ریزی و نظارت وزارت ورزش گفت: وزیر ورزش تاکید کرد که در بهمن یا فوریه ٢0٢٢ فرایند 
واگذاری سهام دو باشگاه از طریق فرابورس آغاز می شود.  این بزرگترین موضوعی بود که باید AFC  را قانع 
می کردیم که باشگاه ها در حال پیدا کردن مالکیت خصوصی هستند. این مالکیت از دولت منتقل می شود و 

سهامداران متفاوت هستند.

هدف از برگزاری مسابقات لیگ برتر والیبال چیست؟

برنده شدن به هر قیمتی!
با دیدن مسابقات والیبال لیگ برتر در نیم 
برگزاری  در  که  وضعیتی  بررسی  و  فصل 
مسابقات وجود دارد، به این نتیجه رسیدم 
که مبنای آنچه که موجود است با دو نوع 
اجتماعی  پدیده  این  به  اندیشه  و  تفکر 

می نگریم!
این  وارد  بخواهیم  اگر  ساده تر  زبان  به 
موضوع شویم، باید بگویم برخی بر اساس 
حمایت از ورزش مورد علاقه شان و کمک به 
رشد ورزش دلخواهشان حاضر به همکاری 
و سرمایه گذاری می شوند و دوست دارند به 
هر قیمتی کسبِ عنوان کنند و برخی نیز 
با در نظر گرفتن تبلیغ از تولیدات کارخانه  
صنعتی و یافتن شهرت جهانی، به برد و 
باخت چندان اهمیتی قائل نیستند. عدم 
تفکیک و مرزبندی میان این دو دیدگاه، 
بعضاً می تواند باعث ایجاد مشکلات اساسی 

شود.
با این مقدمه برویم سر اصل مطلب؛ اهل 
اندیشه و فرهنگ کسانی هستند که ادعای 
اصلاح دارند و باید کوشش کنند تا فاصله 
این دو را کمتر کنند و به گونه ای نباشد که 
با یکی دو مورد عدم دستیابی به نتیجه در 
نیمه راه مایُوسانه  با کادر فنی برخورد نمایند، 
بلکه راه حل آن ها باید بر اساس شناخت 
و  موجود  وضعیت  رفع  صدد  در  صحیح 
مدیران  اما  باشند.  مطلوب  شرایط  ایجاد 

عامل بعضی از باشگاه ها ضمن نگاه به ایده 
آل ها و بایدها، تصمیم گیری های خود را بر 
مبنای هست ها قرار می دهند که اگر چنین 
نکنند هم خود زیان می بینند و هم ورزش!

 با این همه در والیبال حرفه ای ما، هدف 
است،  قیمتی  هر  به  برنده شدن  و  بردن 
دلنشین  نوای  دیگر  است  صباحی  چند 
به ویژه  تماشاگران  بی امان  تشویق های 
هواداران پرشور به گوش نمی رسد و بازی ها 
در سالن های خالی از تماشاگر و در سکون 

برگزار می شود.
به هر تقدیر رقابت های لیگ برتر والیبال 
تیم  قهرمانی  با  ایران  باشگاه های  مردان 
سپاهان در نیم فصل اول لیگ برتر والیبال 
این  داخلی  رویداد  به عنوان مهم ترین  که 
رشته محسوب می شود، نیم فصل اول خود 
را پشت سر گذاشت و سپاهان اصفهان با 
وجود باختی که در هفته آخر برابر تیم قعر 
جدولی آذرباتری داد، با ۳۷ امتیاز در صدر 

ایستاد.
به هر حال پرونده نیم فصل اول لیگ برتر 
والیبال باشگاه های کشور پس از انجام  ۹۱ 
مسابقه بسته شد و تیم فولاد مبارکه سپاهان 
بدون  تیم  بازی   ۱۲ در  اقتدار  با  اصفهان 
باخت، جشن قهرمانی نیم فصل گرفت و در 
روز آخر با بازی نچندان باانگیزه اسیر نمایش 
باتری  آذر  تیم  گمنام  تصور جوانان  فوق 
ارومیه شد! با این همه رحمان محمدی 

راد، با داشتن مهره های با تجربه ای نظیر 
امیر غفور، فرهاد قائمی، علیرضا مباشری، 
مسعود غلامی، مجتبی میرزاجانپور، سامان 
فائزی و کاپیتان و پاسور کهنه کاری بنام 
پرویز پزشکی و همچنین جوانان پرانگیزه 
و چالاکی همچون کیانوش حیدری، متین 
تکاور، مهدی بیاتی،  علیرضا کرباسی، امیر 
حسین یوسفی، علی حاجی محمدی، علی 
داوری و پاسور دومی مثل فرزاد ملابهرامی 
با کوله باری از تجربه که از پاسورهای خوش 
پنجه والیبال است، به اضافه دو لیبروی 
صاحب نام که در دریافت ها عملکرد خوبی 
دوره مسابقات  این  در  را  اول  دارند حرف 
می زند. اما می دانیم که اداره و هدایت یک 
تیم پرستاره آن هم بازیکنانی که به عنوان 
لژیونر دور دنیا را گشته اند کار آسانی نیست 
که البته تا اینجای کار کادر فنی سپاهان 

عملکرد بسیار خوبی داشته است.
نیم فصل سی و پنجمین دوره رقابت های 
لیگ برتر را در شرایطی پشت سر گذاشتیم 
از  پر  تماشاگر،  بدون  لیگ  علی رغم  که 
حاشیه بود و ضعف های داوری و نا آگاهی 
برخی از ناظران حواشی زیادی را به وجود 

آورده بود.
انتقالات  بزرگترین رخداد در فصل نقل و 
تغییر کادر جدید برای شهداب یزد بود که 
پس از کسب نتایج ضعیف همکاری خود 

مربیان  کادر  و  غیاثی  عمده  محمد  با  را 
قطع کرد و علیرضا طلوع کیان را به عنوان 
انتخاب نمود  یزد  سرمربی جدید شهداب 
قامت  بلند  بازیکن  مجردی  کیوان  با  که 
کرمانشاهی و بهترین مدافع باشگاه های 
آسیا در اوایل دهه هفتاد، به همراه مجتبی 
عطار لیبروی سابق تیم ملی و مربی بین 
یزد  شهداب  تیم  هدایت  عهده دار  المللی 
در نیم فصل دوم می باشند که کار بسیار 

دشواری پیش رو دارند.
مضاف براینکه رامین خانی و یحیی قلیچ 
نیازی به تیم مس رفسنجان پیوسته اند و 
افشین فتاح پاسور فصل پیش راهیاب نیز 
به جمع مسی ها ملحق شده و این در حالی 
است که علی پژومان یار جدا شده از شهداب 

نیز راهی فولاد سیرجان می شود! 
تیم  از  تاجر  میکائیل  اینکه  دیگر  خبر 
شهرداری جدا شده و احسان دانش دوست 
که قصد جدایی از تیم هورسان را داشت،  در 
رامسر ماندنی شد و این احتمال هم هست 
که هورسان رامسر یک یار خارجی را نیز به 

خدمت بگیرد!
سخن آخر اینکه فدراسیون والیبال و کمیته 
استعدادیابی باید نگاه ویژه ای به جوانان بی 
ادعا ولی مستعد و پرانگیزه داشته باشند 
که  والیبال کشورمان چشم به آینده این 

پشتوانه ها دوخته است.

توپ و تور

آگهی تغییرات شرکت سیویل آزما بتن خاک شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت ٢9770 و شناسه ملی 
١400٥66١9٢١ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١400/09/١0 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - خانم 
مریم کارگر شورکی به شماره ملی 0037437674، با پرداخت مبلغ ٥00.000 ریال به صندوق شرکت در ردیف شرکاء قرار 
گرفت - سرمایه شرکت از مبلغ ١.000.000ریال به مبلغ ١.٥00.000ریال افزایش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه بدین شرح 
اصلاح و تغییر یافت. لیست سهم الشرکه شرکاء : آقای داود ورمزیار دارای ٥00.000 ریال سهم الشرکه آقای روح اله ورمزیار 

دارای٥00.000 ریال سهم الشرکه خانم مریم کارگر شورکی دارای ٥00.000 ریال سهم الشرکه. )١٢49706(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت سیویل آزما بتن خاک شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت ٢9770 
و شناسه ملی ١400٥66١9٢١ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 
١400/09/١١ تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای علی صنگوری نژاد شماره ملی:١8٢94766٥3 به سمت 
مدیرعامل و عضو هیئت مدیره)خارج از شرکاء( و آقای داود ورمزیار شماره ملی:03٢0٥٢86٢6 به 
سمت رئیس هیئت مدیره و عضو هیئت مدیره و خانم مریم کارگر شورکی شماره ملی:0037437674 
به سمت نائب رئیس هیئت مدیره و آقای وحید قاسمی خامنه شماره ملی:00764٢3٥30 به سمت 
عضو هیئت مدیره)خارج از شرکاء( به عنوان اعضاء هیئت مدیره برای مدت نامحدودانتخاب گردیدند. 
- کلیه اوراق و اسناد بهادارشرکت از قبیل چک و سفته و بروات و قراردادها و عقود اسلامی با امضای 
مدیرعامل یا رئیس هیئت مدیره منفردا همراه با مهر شرکت معتبر میباشد و در خصوص اسناد 
تعهدآور ، قراردادها و کلیه امور مربوط به سازمان نظام مهندسی ساختمان با امضای مدیرعامل منفرداً 

همراه با مهر شرکت معتبرمیباشد. )١٢49708(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت سیویل آزما بتن خاک شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت ٢9770 و شناسه ملی 
١400٥66١9٢١ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١400/09/١١ تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای روح 
اله ورمزیار به شماره ملی 03٢0٥3٢64١ با دریافت مبلغ ٥00.000 ریال سهم الشرکه خود از صندوق شرکت از ردیف شرکاء 
خارج گردید - سرمایه شرکت از مبلغ ١.٥00.000ریال به مبلغ ١.000.000ریال کاهش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه بدین 
شرح اصلاح و تغییر یافت. لیست سهم الشرکه شرکا : آقای داود ورمزیار دارای ٥00.000 ریال سهم الشرکه خانم مریم کارگر 

شورکی دارای ٥00.000 ریال سهم الشرکه.  )١٢49707(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت فریار سازه کاهار شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 3٥964 و شناسه ملی ١0١9٥00948٢ به استناد صورتجلسه مجمع 
عمومی فوق العاده مورخ ١400/08/١0 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : -عضاء هیئت مدیره از 4 نفر به 3 نفر کاهش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه 

بدین شرح اصلاح و تغییر یافت. )١٢49709(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت فریار سازه کاهار شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 3٥964 و شناسه ملی ١0١9٥00948٢ به استناد صورتجلسه مجمع 
عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ ١400/08/١0 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - هانیه کریمی شماره ملی:03٢0٥4٢8٢3 به سمت مدیرعامل و عضو هیئت 
مدیره و محسن فرزیها شماره ملی:03٢٢03٥79١ به سمت رئیس هیئت مدیره و عضو هیئت مدیره و مهدی آجورلو شماره ملی:03٢٢9٢٢6٥8 به سمت 
عضو هیئت مدیره به عنوان اعضاء هیئت مدیره برای مدت نامحدود انتخاب گردیدند -کلیه اسناد واوراق بهادارو تعهدآورازقبیل :چک و سفته وبروات عقود 

و قراردادهای اسلامی و اوراق و نامه های عادی و اداری با امضاء مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره متفقاً همراه بامهر شرکت معتبرمیباشد.  )١٢497١0(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

سوژه

بر اساس تازه ترین رده بندی تیم های باشگاهی 
فوتبال جهان؛

پرسپولیس در رده پنجم و استقلال 
در جایگاه هشتم آسیا

بر اساس تازه ترین رده بندی تیم های باشگاهی فوتبال جهان که 
روز سه شنبه از سوی سایت »فوتبال دیتابیس« اعلام شد، تیم 
فوتبال پرسپولیس در رتبه نخست باشگاه های ایران قرار گرفت. 
قهرمان فصل گذشته لیگ برتر فوتبال ایران با ۱۶۱۰ امتیاز و بدون 
تغییر نسبت به رده بندی هفته گذشته در رتبه پنجم قاره کهن 
باقی ماند و با ۲ پله صعود نسبت به رده بندی هفته گذشته به 

رتبه ۱۰۳ جهان رسید.
تیم فوتبال استقلال با ۱۵۴۵ امتیاز و بدون تغییر نسبت به رده 
بندی هفته قبل در رتبه دوم فوتبال باشگاهی ایران باقی ماند. 
شاگردان فرهاد مجیدی با یک پله صعود نسبت به رده بندی 
هفته گذشته در جایگاه ۸ آسیا و با ۱۳ پله صعود در رتبه ۲۰۰ 

جهان قرار گرفتند.
تیم فوتبال سپاهان با ۱۵۱۰ امتیاز بدون تغییر نسبت به رده 
بندی قبلی سومین تیم برتر فوتبال ایران است. این تیم 
بدون تغییر نسبت به رده بندی قبلی در رتبه ۱۶ آسیا جای 
گرفت. طلایی پوشان اصفهان در سطح جهانی در مقایسه با 
هفته گذشته با ۱۶ پله سقوط در رتبه ۲۷۰ قرار گرفته اند. 
در این رده بندی تیم های تراکتور، فولاد و گل گهر سیرجان 
جای  ایران  فوتبال  تا ششم  چهارم  رتبه های  در  ترتیب  به 

گرفته اند.
بر اساس این رده بندی در قاره آسیا جایگاه ۵ تیم نخست نسبت 
به رده بندی پیشین تغییری نداشته و تیم کاوازاکی فرونتال 
ژاپن با ۱۶۹۳ امتیاز همچنان صدرنشین است. پس از این تیم، 
الهلال عربستان سعودی با ۱۶۵۸ امتیاز در رتبه دوم جای دارد. 
چونبوک موتورز کره جنوبی با ۱۶۲۱ امتیاز در رتبه سوم است. تیم 
اولسان هیوندای کره جنوبی با ۱۶۱۲ امتیاز بالاتر از پرسپولیس در 

رتبه چهارم قاره کهن قرار دارد.
در رده بندی جهانی نیز جایگاه ۵ تیم اول جدول تغییری نداشته 
و بایرن مونیخ با ۲۱۰۵ امتیاز مانند هفته گذشته در صدر جدول 
ایستاده است. پس از سرخپوشان آلمانی، تیم لیورپول انگلیس 
با ۲۰۲۰ امتیاز در رتبه دوم قرار گرفته است. رئال مادرید با 
۲۰۱۴ امتیاز در رتبه سوم و منچسترسیتی ۲۰۰۴ امتیازی در 
رتبه چهارم جای گرفته اند. اینترمیلان هم بدون تغییر با ۱۹۶۸ 
امتیاز همچنان در رتبه پنجم برترین تیم های باشگاهی جهان 

ایستاده است.
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ورزشی
فدراسیون فوتبال برای راه اندزای VAR با روس ها به توافق رسید

مدیران فدراسیون فوتبال از مدتی پیش مذاکراتی را با یک شرکت خارجی دیگر در خصوص کمک داور ویدئویی 
انجام دادند و ظاهرا توافقات اولیه نیز برای عقد قرارداد حاصل شده تا مشکل میزبانی از عراق حل شود. در مذاکرات با 
شرکت مذکور که مربوط به کشور روسیه است، عنوان شده که قرارداد صرفا برای بازی تیم ملی نیست و این شرکت 

باید VAR را برای 9 ورزشگاه ایران راه اندازی کند تا در مسابقات فصل آینده لیگ برتر نیز مورد استفاده قرار بگیرد.

در واکنش به حضور احتمالی »وزیر ورزش و جوانان« در انتخابات کمیته ملی المپیک؛ 

ورود ممنوع!
چندی پیش بود که، پیرو درخواست تعدادی از روسای 
فدراسیون های ورزشی که انتخابات فدراسیون هایشان 
در دی ماه برگزار می شود و با توجه به اینکه امکان ثبت 
نام در انتخابات را ندارند، مجمع عمومی و انتخاباتی 
این  تا  می شود  برگزار  تاخیر  با  المپیک  ملی  کمیته 
فدراسیون ها فرصت حضور و ثبت نام در مجمع انتخابی 

کمیته ملی المپیک را داشته باشند.
به همین منظور طی مصوبه نود و هفتمین نشست 
هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک جهت برگزاری مجمع 
با حضور حداکثری اعضاء، مجمع عمومی و انتخاباتی 
کمیته ملی المپیک ساعت ١4 روز سه شنبه ١7 اسفندماه 
ماه در سالن استاد فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار 

می شود.
را  دشواری  بسیار  شرایط  کشور،  ورزش  این روزها  اما 
سپری می کند، از ماجرای حذف سرخابی های پایتخت از 
آسیا و حواشی نصبِ معاونت توسعه ورزش قهرمانی تا 
انتخابات کمیته  ملی المپیک و حواشی انتخابات چند 
فدراسیونِ ورزشی، موجب شده، ورزش ایران در ماه های 

آتی با یک تحول گسترده روبه رو شود.
اما سوم شهریور سال جاری بود که  نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی با انتخاب سیدحمید سجادی به عنوان 
وزیر ورزش و جوانان موافقت کردند و از آن زمان تاکنون 
حدود چهار ماه می گذرد و حالا شائبه های مختلفی در 
مورد تعویق انتخابات  فدراسیون های ورزشی و احتمال 
حضور وزیر ورزش و جوانان در انتخابات کمیته ملی 
المپیک مطرح می شود گرچه تا به حال، از سوی هیچ 
این موارد مباحثی  تایید و تکذیب  مرجع رسمی در 

مطرح نشده است.
در شرایطی که چه در زمان فعالیت سازمان تربیت بدنی 
و چه بعد از آن که این سازمان به وزارت ورزش تبدیل 

پیشین  وزرای  و حتی  روسای سازمان  شد، 
نهاد  دو  مسئولیت  که  نبودند  بی میل 

اصلی ورزش کشور را برعهده بگیرند و 
همین فرضیه ممکن است در مورد 
حمید سجادی هم مطرح شود و 
به  وزیر،  آقای  ادامه دار  سکوت 

حواشی این اخبار افزوده است.

در شرایط فعلی، گویا سجادی برای رسیدن به این مهم 
منع قانونی ندارد، چرا که طبق اساسنامه کمیته ملی 
المپیک، وزیر ورزش عضو مجمع این کمیته به حساب 
می آید و بنابراین می تواند به عنوان نامزد در انتخابات این 
کمیته هم شرکت داشته باشد، اما یقینا این موضوع با 
حضور همزمانِ حمید سجادی در وزارت ورزش و جوانان 
و کمیته ملی المپیک به عنوان دو نهاد اول و اصلی 

ورزش کشور، در ابعاد مختلفی قابل بررسی است.
بدون تعارف در اوقات اخیر آنچه از رویکرد وزیر ورزش 
در قامت یک مدیرِ برخواسته از جامعه ورزش دیدیم، 
انتقاداتِ جدی،  و  نبوده  دفاعی  قابل  عملکردِ  چندان 
به غالبِ برنامه ها و تصمیم سازی ها جناب وزیر وارد 
است. از طرفی وزارت ورزش و جوانان در اصل می تواند 
دو سازمانِ جداگانه با مسئولیت هایی متفاوت از هم 
چالش های  بر  علاوه  که  وزارتخانه ای  شود،  محسوب 
متعددی که در مقوله ورزش با آن ها روبه رو است، در 
بسا  و چه  یکسان  وظایفی  مبحثِ جوانان هم شرحِ 
باتوجه به اهمیت آن در سطح جامعه، به مراتب بالاتر 
از ورزش دارد. پس حمید سجادی به عنوان وزیر ورزش 
و جوانان، صدراتِ وزارتخانه ای را برعهده گرفته است که 
پیگیری شرح وظایف آن جدا 
از مقوله های مدیریتی، 
هم  وقت گیر  بسیار 

خواهد بود.
شرایطی  در  حال 
که ورزشِ کشور، 
با اوضاع و احوال 
چندان مساعدی 
روبه رو نیست و 
معضل  هزاران 

جدی در بدنه ورزش کشور وجود دارد، تا به اینجای 
کار، نقش جوانان هم چندان در سیاست های وزارتخانه 
امروز  معضلات  از  هیچ یک  و  نبوده  پررنگ  مذکور، 
جامعه ما که اغلب به قشر جوانِ کشور بازمی گردد، 
نشده  دیده  جوانان،  و  ورزش  وزارت  برنامه های  در 
اخیر  ماه  در چند  اقدام خاصی هم  است، همچنین 
صورت نگرفته، از ازدواج و تحصیل تا اشتغال و اعتیاد، 
مهماتی است که فعلا در برنامه های وزارت ورزش و 

جوانان در دولت سیزدهم، مغفول مانده است! 
حال با اوضاع قمر در عقرب فوق الذکر، چه اصراری 
وجود دارد که جناب سجادی در کمیته  ملی المپیک 
هم صاحبِ منصب شود!؟ با احترام به شخص حمید 
که  ایشان  مدیریتی  توانایی های  از  جدا  و  سجادی 
شایسته  نیروهای  از  بهره گیری  صورت  در  می تواند 
ورزش  مدیریتِ  در  مگر  شود،  کارگشا  وزارت  برای 
کشور قحط الرجال است، که دو نهاد اول ورزش کشور 

در یدِ اختیار یک شخص قرار گیرد!؟
کشور،  قوانین  برانگیزترین  ابهام   از  یکی  طرفی  از 
حکایتِ منع بکارگیری دو شغله هاست که شوربختانه 
استفاده  آن  از  با شرایط متفاوت  در موارد مختلف، 
عضو  سجادی  حمید  اینکه  به دلیل  یعنی  می شود! 
در  می آید،  حساب  به  المپیک  ملی  کمیته  مجمع 
به عنوان  شدن  برگزیده  انتخابات،  در  شرکت  صورتِ 
در  همزمان  حضور  و  المپیک  ملی  کمیته  ریاست 
دوشغله  برای  منعی  نباید  جوانان،  و  ورزش  وزارت 
بازهم  شرایط،  این  در  باشد!  داشته  شدن  محسوب 
قرار  تحت الشعاع  دوشغله ها،  بکارگیری  منع  قانون 

می  گیرد.
گرچه اخباری هم شنیده می شود که باتوجه به شرایط 
احتمال  جوانان،  و  ورزش  وزارت  در  سجادی  حمید 
استیضاح او بالاست و حالا که وزیر ورزش برای حضور 
در انتخابات کمیته ملی المپیک ابراز علاقه مندی 
کرده، نشان می دهد سجادی به عنوان وزیر 
در  را  حضورش  عمر  جوانان  و  ورزش 

وزارتخانه کوتاه می دیده است.
به هرحال در شرایط فعلی باید منتظر 
صندلی  اسفندماه  هفدهم  و  ماند 
ریاست کمیته  ملی المپیک به چه 

کسی خواهد رسید.

 رویداد

در نشستِ هیئت مدیره جمعیت حامیان و 
بازرسان با معاونت فرهنگی و توسعه ورزش و 

جوانان مطرح شد؛

جمعیت حامیان باید پیشران
 فرهنگ در فوتبال شود 

سومین جلسه و نشست هیئت مدیره جمعیت حامیان و 
بازرسان با دکتر سینا کلهر معاونت فرهنگی و توسعه ورزش 

و جوانان برگزار شد.  
سومین جلسه هیئت مدیره جمعیت حامیان هواداران 
کلهر  سینا  دکتر  حضور  با  ملی  تیم های  و  فوتبال 
روستایی  و  ورزش همگانی  توسعه  و  فرهنگی  معاونت 
و  ورزش  وزارت  فرهنگی  کل  مدیر  کوره چی  نیز  و 
رئیس هیات مدیره جمعیت  تهرانی  جوانان، محمدرضا 
و  بازرسین  معاونین،  مدیره،  هیات  اعضای  و  حامیان 
شد. برگزار  فوتبال  هواداران  حامیان  جمعیت   مشاوران 

فرهنگی  این نشست مهندس سیاح طاهری معاون  در 
باشگاه فولاد خوزستان، دکتر امیر ساعد وکیل معاونت 
حقوقی و امور بین الملل جمعیت، فاطمه قویدل معاونت 
احمد  حاج  والمسلمین  حجت الاسلام  جمعیت،  بانوان 
مالک معاون فرهنگی باشگاه استقلال، عباس اسماعیل 
بیگی رئیس کانون هواداران باشگاه پرسپوليس و حامد 
ضمن  تبریز  تراکتورسازی  باشگاه  فرهنگی  دبیر  طلوعی 
تشریح نحوه عملکرد و چگونگی حوزه فعالیت خود، قانونمند 
 کردن معاونت فرهنگی و کانون هواداران باشگاه ها، ورود
رفاهی  و  کافی  امکانات  فقدان  ورزشگاه ها،  به  بانوان 
در  هوادارای  و  رفتاری  فرهنگ  اعتلای  ورزشگاه ها،  در 
خواسته های  این  به  خاص  توجه  ضرورت  و  ورزشگاه ها 
و  داشته  ارائه  موجود  موانع  و  نواقص  رفع  و  جمعیت 
خواستار تعامل عمیق تر در جهت بهره گیری از پتانسیل 
موجود در جمعیت حامیان هواداران فوتبال و تیم های 

شدند .
در ادامه این نشست، دکتر سینا کلهر معاونت فرهنگی 
سخنانی  در  روستایی  و  همگانی  ورزش  توسعه  و 
از  بهره گیری  و  مردم نهاد  سازمان های  اهمیت  به 
جمعیت  گفت:  کشور  امور  در  مردمی  ظرفیت های 
حامیان هواداران فوتبال و تیم های ملی با این ظرفیت 
کشور شود. فوتبال  در  فرهنگ  پیشران  باید  پتانسیل   و 
وی با تایید نظرات سازنده نمایندگان تصریح کرد: برای 
کارمان می جنگیم و باید برای رسیدن به اهداف جنگید 
و عمل کرد و در حد حرف نباشیم و با مشارکت جمعیت 
اقدامات  هواداران  امور  بهینه سازی  و  بهبود  در  حامیان 

موثرتری انجام دهیم.
در پایان این نشست احکام معاونت رئیس هیات مدیره 
معاونت  جمعیت،  مالی  و  اداری  معاونت  جمعیت، 
امور  در  جمعیت  مشاور  و  جمعیت  مجازی  فضای 
ترتیب  به  ورزش  وزیر  فرهنگی  معاون  توسط  هوادارای 
مهندس  غفاری،  مسعود  طاهری،  سیاح  مهندس  به 
 سجاد علی عسگری و عباس اسماعیل بیگی اهدا شد.

در پایان با پیشنهاد معاون محترم فرهنگی وزارت ورزش 
قرار شد سه ماه بعد جلسه ی  مشابهی جهت بررسی عملکرد 
طرفین بر اساس مذاکرات صورت گرفته مورد بررسی قرار 

گیرد.

داستان جلد

حال با اوضاع قمر در عقرب فوق الذکر، چه اصراری وجود دارد که جناب سجادی در کمیته  ملی المپیک 
هم صاحبِ منصب شود!؟ با احترام به شخص حمید سجادی و جدا از توانایی های مدیریتی ایشان که می تواند 

در صورت بهره گیری از نیروهای شایسته برای وزارت کارگشا شود، مگر در مدیریتِ ورزش کشور قحط الرجال است، که
 دو نهاد اول ورزش کشور در یدِ اختیار یک شخص قرار گیرد!؟

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

با اعلام »سازمان لیگ«؛

برنامه مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی اعلام شد
جام  نهایی  هشتم  یک  مرحله  مسابقات  برنامه 
حذفی)یادواره آزادسازی خرمشهر( فصل ۱۴۰۱-۱۴۰۰ اعلام 
شد. برنامه مسابقات مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی 

فوتبال به شرح زیر است:

دوشنبه ۲۷ دی
 -۱۴ ساعت   - سپاهان  مبارکه  فولاد   - اراک  آلومینیوم 

ورزشگاه امام خمینی)ره( اراک

خیبر خرم آباد - صنعت نفت آبادان - ساعت ۱۴- ورزشگاه 
تختی خرم آباد

مس کرمان - فولاد خوزستان - ساعت ۱۴:۳۰ - ورزشگاه 
امام علی)ع( کرمان

ذوب آهن اصفهان - پرسپولیس - ساعت۱۵:۳۰ - ورزشگاه 
فولادشهر فولادشهر

سه شنبه ۲۸ دی

نساجی مازندران - گل گهر سیرجان - ساعت ۱۴- ورزشگاه 
متعاقباً اعلام می شود.

مس رفسنجان - پدیده مشهد - ساعت ۱۴:۳۰ - ورزشگاه 
شهید زینعلی سرچشمه

نفت مسجد سلیمان - خلیج فارس ماهشهر - ساعت ۱۴:۳۰ 
- ورزشگاه بهنام محمدی مسجد سلیمان

پیکان تهران - استقلال - ساعت ۱۵:۳۰ - ورزشگاه پاس 
قوامین تهران

مستطیل سبز
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زمین اهدایی به قهرمان پارالمپیک ایران گم شد !
حامد امیری دارنده مدال طلای بازیهای پارالمپیک توکیو در رشته پرتاب نیزه ادعا کرد: 
پس از بازگشت از بازیهای پارالمپیک طی مراسمی که با حضور استاندار لرستان، روسای 
هیات ها و مدیران کل برگزار شد، استاندار لرستان از من به خاطر کسب مدال طلای 
پارادوومیدانی در رشته پرتاب نیزه با دادن یک قطعه زمین تجلیل به عمل آورد. با وجود 
این که نزدیک به ۲ ماه است که پیگیر زمین اهدایی خود از سوی استاندار لرستان هستم، 

اما متاسفانه هیچ کس پاسخگو نیست و زمین گمشده است.

مشکل مهدی طارمی روحی - روانی است!
پدر مهدی طارمی می گوید مشکلی که برای پسرش در گلزنی ایجاد شده برای هر بازیکنی 
پیش می آید و پای این بازیکن به زودی به گل باز می شود و به روزهای خوبش بازخواهد 
گشت. علیرضا طارمی پدر مهدی در پاسخ به این سئوال که به نظر می رسد مشکل مهدی 
طارمی بیشتر روحی و روانی باشد، گفت: همینطور است. این مشکل برای هر بازیکنی 
پیش می آید. ان شاءالله حل می شود. شرایط مهدی بهتر است و خودش هم امیدوار 

است به این روند پایان بدهد.

بدهی مالیاتی سرخابی ها تعیین تکلیف شد
سرپرست معاونت توسعه مدیریت و منابع وزارت ورزش و جوانان گفت: پرونده بدهی 
مالیاتی دو باشگاه استقلال و پرسپولیس از سال های گذشته تا پایان سال ۹۵ در هیات ۲۵۱ 
مکرر مورد بررسی و بخشی از بدهی این دو باشگاه تا جایی که قانون اجازه می دهد مورد 
بخشودگی قرار گرفت و به اداره کل مالیاتی شمال استان تهران ارسال شد. در حال حاضر 
نیز این دو باشگاه تا پایان سال ۹۵ بدهی مالیاتی ندارند و اگر بدهی هم داشته باشند، در 

حال رسیدگی است. 

مالکیت جدید و ایجاد نگرانی مدیریتی در استقلال
واگذاری باشگاه استقلال به وزارت خانه صنعت، معدن و تجارت شاید بتواند در کوتاه مدت مشکل 
این باشگاه را برای بازگشت به آسیا حل نماید، اما ممکن است تداخل مدیریت و تعدد سلیقه در 
آینده مشکلاتی ایجاد کند. در این خصوص شنیده می شود مصطفی آجورلو رییس هیات مدیره 
و مدیرعامل باشگاه استقلال که حوزه اختیاراتش در تصمیم سازی این باشگاه بسیار زیاد است، 
نگران از دست رفتن استقلالِ کاری و محدود شدن مسئولیت تصمیم گیری های مدیریتی است.

مهدی طارمی به تیم ملی بازگشت
مجتبی خورشیدی سرپرست تیم ملی فوتبال در حاشیه بازدید از اردو تیم ملی بانوان در 
خصوص آخرین وضعیت مهدی طارمی و اینکه آیا مشکل وی برای بازگشت به اردوی تیم 
ملی حل شده است، عنوان کرد: ان شاءالله این موضوع حل شده و در اردو شاهد حضور طارمی 
هستیم، اردوی ما از 3 بهمن با حضور بازیکنان داخلی شروع  می شود. نفرات لژیونر هم از 
چهار بهمن که آغاز فیفا دی است به ما ملحق می شوند. با کسب سه امتیاز می توانیم صعود 

زودهنگامی به جام جهانی داشته باشیم. 

تیم ملی فوتبال بانوان همانند مردان تاریخ ساز بوده است
شهاب الدین عزیزی خادم رئیس فدراسیون فوتبال در مراسم نمادین تمرین تیم ملی فوتبال بانوان 
گفت: با وزیر ورزش  صحبت کردم، جلسه ای در وزارت خارجه داشت و گفت در آستانه سفر خواهد 
آمد. هم راستا با تیم مردان، بانوان هم تاریخ شکن بود آن هم مبتنی بر کار جمعی. فدراسیون فوتبال  
با نگاه توسعه ای، تیم ملی زنان را که در رنکینگ جای نداشت و مسیر پرتلاطمی داشت که خداوند 
عالم کمک کرد. آینده فوتبال فقط مردان نیست بلکه آینده فوتبال رده زنان، امید و تیم های پایه است.

ستاره تیم ملی ایران منجی اورتون می شود؟
سایت »goodisonnews« انگلیس خبر داد باشگاه اورتون می خواهد برای خروج از 
بحران در خط حمله اش سردار آزمون ستاره ایرانی زنیت را زیرنظر دارد. البته سردار 
آزمون مهاجم ایرانی زنیت پیش از با باشگاه لیون به توافق رسیده و اورتون کار سختی 
را برای جذب این بازیکن در نقل و انتقالات زمستانی دارد. همچنین نیوکاسل نیز وارد 
این رقابت  شده و برای فرار از سقوط به دسته پایین تر می خواهد با جذب آزمون خط 

حمله اش را تقویت کند.

کاپیتان تیم ملی 
بسکتبال فعلا به 
ایران نمی آید

بهرامی  نیکخواه  صمد 
ملی  تیم  کاپیتان 
که  کشورمان  بسکتبال 

فصل گذشته  لیگ برتر بسکتبال در تیم بسکتبال مهرام 
بازی می کرد. بعد از بازی های المپیک برای استراحت و 
حل کردن مشکلات تحصیلی خود راهی آمریکا شد. همین 
بازی های دور رفت مهرام حضور  تا در  امر موجب شد 
نداشته باشد. طبق اعلام مسئولان باشگاه مهرام نیکخواه 
بهرامی قرار بود برای بازی های دور برگشت به ایران بیاید 
تا برای مهرام بازی کند، اما کاپیتان تیم ملی فعلا به ایران 

نخواهد آمد.

علیرضا دبیر: 
داوری کشور نیاز 

به بازنگری دارد
مدیران  جلسه ی 
روز  کشتی،  فدراسیون 
حضور  با  شنبه  سه 
علیرضا دبیر رئیس و مدیران فدراسیون کشتی در محل این 
فدراسیون برگزار شد. علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی 
ابتدا در این جلسه از زحمات غلام عباس اکبرنژاد مسئول 
حراست فدراسیون تقدیر کرد و خطاب به مصلایی پور رئیس 
کمیسیون داوران بیان داشت: برای داوران باید فیلتر های 
سخت تری گذاشته شود و داوران ما ارتقاء پیدا کنند، ضمن 
اینکه داوری کشور نیاز به یک بازنگری دارد و تعداد داوران 

باید متناسب با نیاز فدراسیون و کشتی کشور باشد.

ورود فدراسیون به رفتار غیراخلاقی یک بازیکن
انتشار فایل صوتی از محمدحسین کنعانی زادگان مدافع ملی پوش الاهلی قطر باعث شد 
تا همگان نسبت به این موضوع ورود کنند. صوتی که نشان از رفتار غیرمتعارف مدافع تیم 
ملی ایران در اردوی شاگردان دراگان اسکوچیچ در اتوبوس اختصاصی در قطر دارد. کنعانی 
زادگان در نخستین واکنش خود عنوان کرد این صوت ها به صورت تقطیع شده و جعلی از 
او پخش شده. کمیته اخلاق و حراست فدراسیون فوتبال نخستین تشکیلاتی بودند که به 

موضوع ورود کرده و با بررسی فایل های دریافتی خواستار پاسخگویی کنعانی زادگان شدند.

برادر مارادونا به سرنوشت »ال دیگو« دچار شد
کمی بیشتر از یک سال از زمان درگذشت دیه گو مارادونا، 
نیز جان سپرد. طبق  مارادونا  او هوگو  برادر ۵۲ ساله 
گزارش نشریه گاتزتا دلواسپورت ایتالیا؛ این اتفاق روز 
سه شنبه و در شرایطی مشابه به مرگ کاپیتان سابق 
آلبی سلسته بر اثر ایست قلبی در منزل بازیکن سابق 
تیم زیر ۱۶ سال آرژانتین رخ داده است. هوگو مارادونا 

مانند برادرش در سنین 
کودکی رشته فوتبال را 
هم  باز  و  کرد  انتخاب 
 ۱۸ سن  در  او  مانند 
ناپولی  تیم  با  سالگی 
چند  هر  بست،  قرارداد 
این  در  دیه گو  برخلاف 

تیم خیلی دوام نیاورد.

قول سرمربی تیم ملی برای تاریخ سازی 
بانوان  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی  ایراندوست  مریم 
باشد،  داشته  وجود  حمایت ها  اگر  گفت:  کشورمان 
ایراندوست،  مریم  می کنند.  سازی  تاریخ  ما  دختران 
سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان ایران در بازدید معاون 
امور زنان و خانواده رئیس جمهور و مسئولان فوتبال 
و وزارت ورزش و فوتبال اظهار داشت: من پس از ۲۲ 
سال فعالیت در فوتبال 
را  حمایت ها  بانوان، 
اردیبهشت  از  دیدم. 
را  برابری ها   ۱۴۰۰ ماه 
در مورد اعزام، پاداش ها 
برای  که  مسابقاتی  و 
گرفته  نظر  در  بانوان 

شده بود، دیدم. 

تأیید صلاحیت نامزدهای ریاست 3 فدراسیون رسید؛

انتخابات فدراسیون  تیراندازی شاید وقتی دیگر!
ورزش کشور طی دو هفته آینده شاهد برگزاری انتخابات 
بر این اساس  ریاست ١0 فدراسیون ورزشی خواهد بود. 
فدراسیون  دی،   ١١ در  نابینایان  فدراسیون  انتخابات 
دانش آموزی  ورزش های  فدراسیون  دی،   ١٢ کوهنوردی 
١3 دی، فدراسیون کبدی ١4 دی، فدراسیون تکواندو ١٥ 

 ١8 بوکس  فدراسیون  دی، 
دی، فدراسیون بسکتبال ١9 
دی، فدراسیون شنا ٢0 دی، 
فدراسیون تیراندازی ٢١ دی 
هم  اسکیت  فدراسیون  و 
 ٢٢ دی ماه برگزار می شوند.
اخباری  اخیر  روزهای  طی 
مبنی بر عدم تأیید صلاحیت 
ریاست  نامزدهای  از  برخی 
این فدراسیون ها و همچنین 

احتمال تعویق برخی از آنها مطرح شد.
ریاست  نامزدهای  صلاحیت  تأیید  نامه  میان  این  در 
فدراسیون های کبدی، بوکس و کوهنوردی صبح روز سه 
شنبه به فدراسیون ها ابلاغ شده و قرار است در تاریخ مقرر 
انتخابات این فدراسیون ها برگزار شود. بدین ترتیب انتخابات 
فدراسیون کوهنوردی ١٢ دی ماه، فدراسیون کبدی ١4 دی 

ماه و فدراسیون بوکس روز ١8 دی ماه برگزار می شود.
در مورد انتخابات فدراسیون نابینایان زمزمه هایی مبنی بر تعویق 
انتخابات شنیده می شود و تا عصر امروز مشخص خواهد شد 
 که انتخابات این فدراسیون ١١ دی ماه برگزار می شود یا خیر.

تاکنون فقط برگزاری انتخابات این سه فدراسیون قطعی 
است و انتخابات فدراسیون ها 
شنا  بسکتبال،  تکواندو، 
تأیید  منتظر  اسکیت  و 
صلاحیت ها هستند هر چند 
می شود  گفته  تکواندو  در 
همه  صلاحیت  تأیید  که 
کاندیداها به جز یک نفر آمده 

است.
در مورد فدراسیون تیراندازی 
که  می شود  شنیده  نیز 
انتخابات این فدراسیون در تاریخ ٢١ دی ماه بعید است 
برگزار شود و باید منتظر ماند و دید که در آن تاریخ، تکلیف 
مدیریتی این فدراسیون مشخص خواهد شد یا نه. آخرین 
اخبار درخصوص انتخابات فدراسیون ها مربوط به فدراسیون 
ورزش های دانش آموزی است که انتخابات آن از ١3 دی ماه 

به ٢٥ دی موکول شده است.

 سوژه

ورزشی  فدراسیون  ریاست 10  انتخابات  برگزاری  شاهد  آینده  هفته  دو  طی  ورزش کشور 
کوهنوردی  فدراسیون  دی،   11 در  نابینایان  فدراسیون  انتخابات  اساس  این  بر  بود.  خواهد 

فدراسیون  دی،   14 کبدی  فدراسیون  دی،   13 دانش آموزی  ورزش های  فدراسیون  دی،   12
 20 شنا  فدراسیون  دی،   19 بسکتبال  فدراسیون  دی،   18 بوکس  فدراسیون  دی،   15 تکواندو 

می شوند. برگزار  ماه  دی   22 هم  اسکیت  فدراسیون  و  دی   21 تیراندازی  فدراسیون   دی، 


